
國立政治大學公開徵求國際關係研究中心中心主任候選人啟事
(延長公告) 

113年 5月7 日第 2 次遴選委員會通過 

一、 依據本校院長遴選辦法、國際關係研究中心中心主任遴選要點及

國際關係研究中心中心主任遴選委員會 113年 5月 7日第二次會

議決議辦理。 

二、 中心主任本屆任期自 113年 8月 1日起，任期三年，得連任一次。 

三、 中心主任候選人應具備下列條件： 

(一)國內外大學教授/研究員。

(二)具學術領導、行政能力、服務熱忱及高尚品德。

(三)具學術成就與聲望且學術專長與國際關係研究中心相符。

四、 中心主任候選人由本校研究中心、系、所、學位學程推薦，或自

行登記參選，或經遴選委員會全體委員三分之一以上之連署舉

薦。 

五、 中心主任人選為校外人士時，就任前須依新聘教師/研究人員聘

任程序聘為本校專任教授/研究員。 

六、 國立政治大學國際關係研究中心簡介：請參見網頁。 

https://iir.nccu.edu.tw/PageDoc/Detail?fid=7480&id=8481 

七、 候選人登記表、相關書面資料及電子檔，請於 113 年 7 月 26 日
（星期五）下午 5時前，寄（送）達至本校國際關係研究中

心中心主任遴選委員會（人事室蔡淑芬小姐代收），並請確認

寄（送）達與否。 

八、 本校院長遴選辦法、國際關係研究中心中心主任遴選要點、中心

主任候選人推薦表及資料表等相關資訊刊登於本校人事室網

頁，網址如下： 

   網址：https://posman.nccu.edu.tw/ 

聯絡人：蔡淑芬小姐 

電話：（02）29393091轉 62087 

  傳真：（02）29382680 

E-mail：sally99@nccu.edu.tw

地址：116臺北市文山區指南路二段 64號

 國立政治大學行政大樓 6樓 人事室第一組 

國立政治大學國際關係研究中心中心主任遴選委員會  啟 

中華民國 113年 6月 2 7日 

https://iir.nccu.edu.tw/PageDoc/Detail?fid=7480&id=8481
https://posman.nccu.edu.tw/
mailto:sally99@nccu.edu.tw


Position Announcement 

Director of the Institute of International Relations 

National Chengchi University 

National Chengchi University is seeking a dedicated professional for the full-time 
position of Director of the Institute of International Relations (IIR).  

The IIR was originally established as the International Relations Research Association on 
April 1, 1953 to provide academic insight into the Chinese Communist Party and 
international issues for government reference. The IIR was reorganized as the Republic of 
China International Relations Research Institute in 1961, expanding its communication 
and cooperation with domestic and international academic institutions. On July 1, 1975, 
the institute was further reorganized under National Chengchi University (NCCU) as the 
Institute of International Relations and continued to conduct research on Mainland China 
and international affairs. The IIR was completely integrated into NCCU as a university 
research center on August 1, 1996. 

The IIR’s primary goals include: 
1) Building a nexus of interdisciplinary scholarship
2) Advocating dialogue between theory and application
3) Creating international cooperation through research forums
4) Keeping abreast of issue agendas

Additional information about the IIR can be found at: https://iir.nccu.edu.tw/ 

To ensure our institute’s continued success, we are searching globally for an 
accomplished scholar with abundant integrity and administrative experience who is 
strongly committed to faculty development and research excellence. 

Terms of Service 
The director shall serve for a period of three years starting from August 1, 2024, subject 
to reappointment for a second term.  

https://iir.nccu.edu.tw/


How to Apply 
 A recommendation from a research center, department, graduate institute, or degree

program at NCCU;
 The filing of an application;
 A recommendation or nomination from at least one third of the IIR’s Search and

Selection Committee.

Appointment to the Directorship 
The final candidate to be determined by the President should be a full NCCU professor or 
have been recruited as a full professor or research fellow by the university before their 
inauguration as Director. 

Application Deadline 
A complete application or nomination package signed by the applicant must be sent by 
registered mail or personally delivered to the following address by 5 pm on July 26, 2024: 

Ms. Tsai (Personnel Office) 
c/o Director, IIR Search and Selection Committee 
 No. 64, Sec. 2, Zhinan Road, Wenshan District 

Taipei, Taiwan, ROC 116011 
886‐2‐2939-3091, ext. 62087 

For the application form, please visit: 
http://posman.nccu.edu.tw/  

For further information, please contact Ms. Tsai of the IIR’s Personnel Office at 
886‐2‐2939-3091 ext. 62087 or via email at: 
sally99@nccu.edu.tw 

http://posman.nccu.edu.tw/app/news.php?Sn=2046
mailto:sally99@nccu.edu.tw


國立政治大學國際關係研究中心中心主任候選人推薦表 
113年 5 月 7 日第 2 次遴選委員會通過 

一、參選方式： 

□本校研究中心、系、所、學位學程推薦

□自行登記參選

□遴選委員會委員連署舉薦

二、候選人姓名：____________________ 

三、單位推薦／自行登記參選／委員連署舉薦之理由： 

四、推薦單位戳章／自行登記參選人簽名／遴選委員會連署舉薦委員

簽名： 

◎由本校研究中心、系、所、學位學程推薦者，請加蓋單位戳章，

並附相關會議紀錄。

◎遴選委員會委員主動舉薦者，須由全體遴選委員三分之一以上

連署。（按：全體委員共 11位，須至少 4位委員簽名）

<本表如不敷使用，請自行增頁> 



國立政治大學國際關係研究中心中心主任候選人推薦表
Recommendation Form for the Director Position of Institute of the 

International Relations, National Chengchi University 
113 年 5 月 7 日第 2 次遴選委員會通過

一、參選方式 Recommendation Channel: 

□本校研究中心、系、所、學位學程推薦

Candidate recommended by an academic unit (research center, department,

graduate institute, or degree program.)

□ 自行登記參選

Self-registered candidate

□ 遴選委員會委員連署舉薦

Candidate recommended by the Search and Selection Committee

二、候選人姓名 Name of the Candidate: ____________________ 

三、單位推薦/自行登記參選/委員連署舉薦之理由 Reasons for unit 

recommendation/self-nomination for election/committee joint signature 

recommendation:  

四、推薦單位戳章/自行登記參選人簽名/遴選委員會連署舉薦委員簽名： 

Stamp of the recommending unit/signature of the self-nominated candidate/signature 

of the selection committee co-signed by the recommending members: 

<本表如不敷使用，請自行增頁>



◎由本校研究中心、系、所、學位學程推薦者，請加蓋單位戳章，

並附相關會議紀錄。

Recommenders from NCCU various research centers, departments, institutes,

and degree programs should affix the stamp of the institution and attach relevant

meeting minutes.

◎遴選委員會委員主動舉薦者，須由全體遴選委員三分之一以上連

署。（按：全體委員共 11位，須至少 4 位委員簽名）

The candidate, if recommended by the Search and Selection Committee, needs

to have the approval of at least one-third (1/3) of the committee members. (For

example, if there is a total of 11 committee members, then at least four of them

would agree upon the recommendation and sign on the indicated space above.)

<本表如不敷使用，請自行增頁>



國立政治大學國際關係研究中心中心主任候選人資料表 

113年 5月 7 日第 2 次遴選委員會通過 

一、 基本資料 

姓

名

(中） 出 生
年月日

年
齡

照

片

(英） 國  籍

通訊資料

地址：

電話：（公） （宅）

行動電話： 傳真：

電子郵件信箱：

教授證書 字號： 起資年月： 年 月

現
職

服務機關學校 現職（職級） 專兼任 現職到職年月 

大
學
以
上
學
歷

學 校 名 稱 院  系  所 學位名稱 領受學位年月 

主
要
經
歷

服務機關學校 職稱 專兼任 任職起迄年月

本人同意基本資料之姓名、年齡、現職、學歷、經歷，及本資料表所填列之重

要成就及獲獎事蹟、領導中心之理念與具體作為資料得用於本次中心主任遴選

公告。 

候選人簽章：＿＿＿＿＿＿＿＿（請親筆簽名）   

註：1.收件截止日及時間：113年 7月 2 6日（星期五）下午 5時前。 

2.本表若不敷使用，請自行增列。



二、重要行政、學術（含著作目錄）成就及獲獎事蹟 

註：本表若不敷使用請自行增列。



三、領導中心之理念與具體作為 

註：本表若不敷使用請自行增列。 



國立政治大學國際關係研究中心中心主任候選人資料表

Application Form for the Director Position of the 

Institute of International Relations, National Chengchi University 
113年 5月 7 日第 2 次遴選委員會通過 

一、 基本資料

I. Basic Information

姓名

Name 

(中)(Chinese) 
出 生 年 月 日

Date of Birth 
年齡

Age 

照

片

Photo 

(英)(English) 
國  籍

Nationality 

通訊資料

Mailing 
Address 

地址 Address: 
電話 Tel.:（公 Office） （宅 Home） 
行動電話 Mobile phone number: 
傳真 Fax number: 
電子郵件信箱 E-mail address:  

教授證書

Professor 
Certificate  

(if applicable) 

字號 起資年月：    年 月

Certificate Number： Since  (Month)    (Year) 

現職

Current 
Position 

服務機關學校

Current Institution 

現職（職級）

Current Position / 
Rank 

專兼任

Full/Part-Time 

現職到職年月

Date of Appointment 
(Month & Year) 

大學以上學

歷

Education 
Background 
(Bachelor 

Degree and 
Above) 

學 校 名 稱
University 

院  系  所
Department 

學位名稱

Name of Degree 

領受學位年月

Degree Conferred 
(Month & Year) 

主要經歷

Work 
Experience 

服務機關學校

Name of Previous 
Institution 

職稱

Job Title 
專兼任

Full/Part-Time 

任職起迄年月

Period of 
Employment 

(Month & Year) 



本人同意基本資料之姓名、年齡、現職、學歷、經歷，及本資料表所填列之重要成就及獲獎事

蹟、領導中心之理念與具體作為得用於本次主任遴選公告。

I agree that the basic information of my name, age, current position, education, and related 

experience, as well as my important achievements and awards listed in this information form, 

specific ideas and actions for leading the IIR, can be used in this director selection 

announcement. 

候選人簽章：＿＿＿＿＿＿＿＿（請親筆簽名） 

Signature of the Candidate: (Autograph) 

註 1.收件截止日：2024 年 7 月 26 日下午 5 時前。 

Note 1：Deadline of Application: by 5 pm on July 26, 2024. 

註 2.本表若不敷使用，請自行增列 

Note 2：If needed, please feel free to expand the form to include additional information or supporting 
documents.



二、重要行政、學術(含著作目錄)成就及獲獎事蹟 

II. Major administrative and academic achievements (including bibliography) and awards

註：本表若不敷使用，請自行增列
Note: Additional information or supporting documents could be added to this form, if needed.



三、領導中心之理念與具體作為

III. Specific ideas and actions for leading the IIR

註: 本表若不敷使用，請自行增列  
Note: Additional information or supporting documents could be added to this form, if needed. 




